
Referat 

Generalforsamling i Cyklistforbundet Brøndby-Hvidovre Afd.  
Afholdt mandag d. 17. april 2023, Byvej 56, 1.sal. Avedøre. 

 
Som indledning til generalforsamlingen præsenterede nyansatte direktør i Cyklistforbundet Kenneth Øhr-
berg Krag betragtninger om udvikling af Cyklistforbundet, inddragelsen til frivillighed og opgaver for frivil-
lige i Cyklistforbundet.  
Der blev ikke taget referat af Kenneths oplæg. Efter foredraget fortsatte aften med Brøndby-Hvidovre Afde-
lings generalforsamling 2023.  
Der var 14 deltagere ved Generalforsamling 2023 i Brøndby-Hvidovre Afdeling 

 
Generalforsamlingens dagsorden med referat : 

 
1. Valg af dirigent: Henrik Puukka-Sørensen valgt.  

Dirigenten fandt, at indkaldelsen er foretaget lovligt. 
Valg af referent : John Barber blev valgt.  
Valg af 2 stemmetællere : Robin Seeberg og John Gade blev valgt. 
 

2. Bestyrelsens beretning. 
Der var ikke umiddelbare bemærkninger eller spørgsmål til den skriftlige beretning. John Barber bemærkede, 
at turlederne ved cykelturene ”Vi Cykler Sammen” for ganske nyligt havde meddelt, at de ikke så sig i stand 
til at fortsætte med turene.  
Generalforsamlingen drøftede turledernes meddelelse, både ved gennemgang af Bestyrelsens skriftlige be-
retning, og ved den senere gennemgang af Bestyrelsens forslag til fremtidigt virke (jf. dagsordenen / refera-
tets punkt 6)  
Beretningen godkendtes. 
 

3. Regnskab og Budget. 
Kasserer Gudbergur ”Beggie” Jonsson gennemgik afdelingens regnskab for 2022 og bemærkede, at AktivAf-
ten og udlæg til Store Cykeldag begge udgjorde relativt store poster i regnskabet. Hovedparten af udgifterne 
til Store Cykeldag er dog dækket af Brøndby og Hvidovre Kommuner.  
Regnskabet for 2022 godkendtes.  
 
Gudbergur ”Beggie” Jonsson gennemgik Brøndby-Hvidovre budget for 2023, hvori afdelingens virke baserer på 
Cyklistforbundets accept af ansøgninger fra Brøndby-Hvidovre Afdeling, og efterfølgende bevillinger, der mod-
tages fra Cyklistforbundet, samt tilsvarende ved Hvidovre og Brøndby Kommuner. Der påregnes udgifter på i 
alt 10.300 kr for 2023. Heraf går langt hovedparten til udgifter, der opstår i forbindelse med Store Cykeldag 
2023. Dog er der også forslag om udgifter til udadvendte aktiviteter, ture, møder og andre promoveringer.  
Budgettet for 2023 godkendtes.  
 

4. Indkomne forslag.  
Der var ingen indkomne forslag. 
 

5. Valg af medlemmer til bestyrelsen m.v. : 
a)  Valg af Kasserer –  Gudbergur ”Beggie” Jonsson genvalgt. Valg er for 2 år. 
 
b)  Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer : 
       John Gade genvalgt. Valg er for 2 år. 
       Lasse Steen Christensen genvalgt. Valg er for 2 år. 
 
c)  Yderligere bestyrelsesmedlemmer kan vælges.  
      Ingen af de fremmødte eller ikke-tilstedeværende medlemmer ønskede at opstille.  
 
d) Valg af suppleanter til bestyrelsen: 
     Erik Rossing genvalgt. Valg er for 1 år.  
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e) Yderligere suppleanter til bestyrelsen kan vælges.  
     Ingen af de fremmødte eller ikke-tilstedeværende medlemmer ønskede at opstille. 
 
f)  Valg af revisor og revisorsuppleant. 
     Kirsti Puukka-Sørensen genvalgt som revisor. Valg er for 1 år.  
     Vagn Kjær-Hansen genvalgt som revisorsuppleant. Valg er for 1 år. 
 
h)  Valg af 2 delegerede til Cyklistforbundets landsmøde, 
       hvoraf skal mindst 1 være medlem af bestyrelsen – valg er for 1 år: 
      Bestyrelsesmedlem (næstformand) Thomas Otzen valgt som delegeret. 
 
      Note: Idet John Gade deltager i Landsmødet som medlem af Hovedbestyrelsen har Brøndby-Hvidovre 
       Afdeling ret til endnu et delegeret til Landsmødet 2023. 
      Generalforsamlingen giver Bestyrelsen bemyndigelse til at udpege en delegeret, som kan være repræsen 
      tant for afdelingen uden yderligere godkendelse. 
 

6. Fremtidig virksomhed.  
John Barber nævnte igen meddelelsen om, at turlederne på sommerturene ”Vi Cykler Sammen” ikke læn-
gere ser sig i stand til at udføre turene. Han opfordrede de tilstedeværende til at overveje muligheder for 
ture ”Vi Cykler Sammen” eller andre ture.  
 
John Gade nævnte de fortsatte initiativer til etableringen af ”Hjælp til Selvhjælps Cykelværksted”. John G 
nævnte at der er kontakter og aktiviteter på opgaven i den kommende tid blandt andet ved Hvidovre Gen-
brugshal lørdag, den 3.juni 2023. 
 
Thomas Otzen nævnte vores deltagelse i Markedsdage (lørdage) ved Hvidovre Rådhus i løbet af sommeren.  
 
Henrik Puukka-Sørensen nævnte mulighed for enkeltstående ture, men udtrykte tvivl om, hvorvidt el-cykler 
blev vel set på ture.  
Der var stor enighed på generalforsamling om, at el-cykler er både relevante og velkomne på ture, så længe 
tempoet på turene ikke derved bliver for højt.  
 
Henrik Puukka-Sørensen og John Gade udtrykte muligheden for at danne en TurUdvalgsgruppe.  
John Barber omtalte muligheden for at få annoncer for ture udsendt med kort varsel via e-mail fra Cyklistfor-
bundets Sekretariat til medlemmer af Brøndby-Hvidovre Afdeling.  
 
Henning Nielsen og Finn Ivo Heller opfordrede til udførelsen af den traditionelle Store BededagsAftenTur. 
Ikke mindst fordi Store Bededag fra 2024 ikke længere er fridag.  
Note : Turen blev udført torsdag den 4.maj 2023. Henning Nielsen og John Barber var arrangørerne.  
 
Henning Nielsen opfordrede til afholdelsen af GrillAften i juli 2023.  

 
7. Eventuelt. 

Der var intet at bemærke under punktet Eventuelt.  
 
 

 
Henrik Puukka-Sørensen Thomas Otzen    
Dirigent  Næstformand, Brøndby-Hvidovre Afd. 

 
 
 
 

Referent: John Barber 
Formand, Brøndby-Hvidovre Afd. 

8. maj 2023 


